

MONTAGE DER RUBBER BOLTS:

1. Schieben Sie die Rubber Bolts von außen durch die vier Schraubenöffnungen des Lüfters an Ihrem Computergehäuse.
2. Schieben Sie die Distanzscheiben im Inneren des Gehäuses über die Rubber Bolts (dünnes Ende), bis diese locker an der Innenwand anliegen.
3. Abschließend schieben Sie den Lüfter über die Rubber Bolts. Drücken Sie den Lüfter in seine Position, während Sie vorsichtig an den dünnen Enden der Rubber Bolts ziehen.
4. Falls gewünscht können Sie die Enden kürzen, während Sie erneut leicht daran ziehen.

MOUNTING OF THE RUBBER BOLTS:

1. From the outside, pull the rubber bolts through the four fan screw openings in your computer housing.
2. Slide the spacers over the rubber bolts (thin ends) from the inside of the housing, until they rest loosely against the inside wall.
3. Finally, slide the fan with the four mounting holes over the rubber bolts. Push the fan into place while gently pulling on the thin ends of the rubber bolts.
4. If desired cut off the ends while gently pulling on them again.

